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Bestyrelsesmøde den 14. januar 2014 

Forslag til referat 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Orientering fra formanden, herunder omkring den nye bro og søbadet 
 
Bro: Pause i byggeriet, løsninger på problemer findes løbende og byggeriet er genoptaget. 
Bredden mellem pælene holdes efter justeringer. 
 
Søbad: tilbud på stålfundament på vej. 
 
Ugentligt byggemøde afholdes. 
 

Midler til borde og bænke er kommet fra Nordea. 

 

3. Orientering fra øvrige udvalg: 
 
Søm og skruer: - har repareret lamper efter stormen. Øvrigt el fungerede vel.  
Måler sat på varmt vand i jollehus. Solvandvarmer behov for eftersyn. 
Sponsorplader monteres.  
 

Tre pladser i inderhavn ledige pr. 1. april. Rotation sættes i gang. 
 
Boris har fået godkendelse af ”læ-glas” hos kommunen. Bestyrelsen tager dette til 
efterretning. Tegning fremsendes til bestyrelsens medlemmer.  
 
Vinterbadere: Tony og Leslie gennemgår medlems og betalingsliste. 

Udvalget afholder møde i begyndelsen af februar. 
 

4. Balanceregnskab og afslutning på 2013, orientering 
 
Blanca gennemgik regnskabet, som er sendt videre til revision. 

Ønske om flere oplysninger ved indbetalinger for derved at gøre bogføringen lettere, 
eksempelvis halvårsmedlemskaber for vinterbadere. 

 

Bestyrelsens samlede vurdering af regnskabet, - pænt, men kun ringe råderum og behov 
for øgede midler til drift. 
 

5. Nye vedtægter, - hvor er vi i den proces? 
Punktet blev drøftet og efterfølgende undersøges en række muligheder for at komme 
videre med processen. 

 

6. Fastsættelse af datoer i foråret, - generalforsamling m.m. 
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Datoplan udarbejdes på næste bestyrelsesmøde. Udkast fremsendes ved indkaldelsen til 
næste møde. 

 

7. Evt. 

 


